
Eesti Õpilasesinduste Liidu XLVIII üldkoosoleku protokoll

Andmed

Asukoht: Roosta Puhkeküla, Elbiku, Läänemaa

Aeg: 17-18.06.2023

Liikmete arv (6.04.2019 seisuga): 191

Üldkoosoleku juhataja: Katariina Järve

Protokollija, sõnavõttude registreerija: Lennart Mathias Männik

Lisa 1: osalejate nimekiri

Lisa 2: ametlike osade audiosalvestised

I ametlik osa (17. juuni 13.30-15.10)

1.1 Hääletussüsteemi test, kohalolekukontroll ja üldkoosoleku juhatuse kinnitamine

(juhatus)

Marcus Ehasoo teeb ülevaate hääletussüsteemist ja sooritatakse hääletuspultide

kontrollimiseks hääletamise test.

1.2. Delegaatide kohalolekukontroll

Jagati välja 104 mandaati ja hääletuspulti.

Kohal on 104 delegaati (50% on 52 delegaati).

1.3 Häältelugemiskomisjoni kinnitamine (esimees Kadi-Liis Pitk).

Häältelugemiskomisjoni kinnitamine

Hääletamine:

Poolt: 88

Vastu: 1

Erapooletu: 10

Otsus: Komisjon on kinnitatud

1.4. Üldkoosoleku juhatuse valimine

Hääletud:

Poolt: 95

Vastu: 0

Erapooletu: 6



Otsus: Üldkoosleku juhatus on kinnitatud.

1.5. Üldkoosoleku struktuuri ja eesmärkide tutvustamine (eesmärgiks anda ülevaade

delegaatidele, kes esmakordselt üldkoosolekul osalevad; tutvustatakse, kuidas üldkoosolek

toimib, kuidas hääletada, kui tähtis on, et delegaadid hääletaks jne)

Katariina teeb ülevaate üldkoosoleku struktuurist ja toimimisest

2.1. Päevakorra kinnitamine 1. Päevakorra kinnitamine 2. Tegevusaruanne 2022 3.

Tegevusaruanne 2023 4. Majandusaasta aruanne 5. Tegevjuhi kinnitamine 6.

Revisjonikomisjoni aruanne 7. Revisjonikomisjoni valimine 8. Juhatuse valimine

Muudatusettepanekud ja hääletamine

Muudatusettepanekud ei tulnud.

ÜK Päevakorra kinnitamine:

Poolt: 95

Vastu: 2

Erapooletu: 4

Otsus: Päevakord on kinnitatud.

3.1 Tegevusaruande 2022/23 tutvustamine, iga esitluse juures võiks arvestada u 5 min

ettekandeks ja 7 min küsimusteks (va algus ning lõpp ja esimehe kõne). Ametlik osa lõppeb

muudatusettepanekute tegemise ja hääletamisega.

3.1.1 Tegevusaruanne, sõna Ats Mattias Tamm, ülevaade lõppevast tegevusaastast

Juhatuse esimees teeb ülevaate möödunud aastast.

3.1.2 Küsimused- ei ole küsimusi.

3.1.3 avaliku poliitika valdkond, sõna Ats Mattias Tamm (5 min)

Juhatuse esimees ja AP valdkonna juht annab ülevaate toimunud töödest ja tegemistest.

Koolikottide kaalumine, erinevad kampaaniad, klassiruumis filmimine.



3.1.4 Küsimused (mandaadinumber kirjas)

117- klassiruumis filmimise artikkel.

3.1.5 Liikmete valdkond, sõna Karmen Kuusik

Teeb ülevaate liikmete valdkonna tööst. Mitme kooliga võeti ühendust. EÕELiga on liitunud

5 uut kooli. Kontakteerumine erinevate liikmetega ning pidev suhtlus omavahel. Passiivsete

koolidega ei ole hetkel õnnestunud ühendust saada. Suhtlus käib ka uute koolidega.

3.1.6 Küsimused (mandaadinumber kirja)

Küsimusi ei esitatud.

3.1.7 Kommunikatsioonivaldkond, sõna Lasse Rihard Sissas

Lasse teeb ülevaate kommunikatsioonimeeskonna tööst. Õpilasliit 25. juubeli üritus. Ürituste

pildistamine ja avalikustamine. Pilte jagatakse erinevates kanalites. Viidi läbi erinevad

kampaaniad, kandideerimised jms. EÕEL’i kodulehe uuendamine- valdkonnad,

liikmeskoolid. Lisati sotsiaalmeedia ja uudiste osa.

CO aktivistid filmivad ja pildistavad üritusi- suvekool ja üldkoosolek. Jälgitakse palju

Instagrammi, jõutakse paljude õpilasteni läbi videote. Partnereid tänatakse oktoobris EÕEL

25 tänuüritusel.

Partnerite süsteem toimis ja on uuendatud. EÕELi infokiri on väikse lugejaskonnaga ja see

formaat oli peatatud. Valkond hakkab uue formaadiga infokirja välja andma. Sünnipäeva

sotsiaalmeedia kampaaniat ei tehtud. Töökas ning ootuspärane aasta, Sotsiaalmeedia ja

koduleht, Sisekommunikatsioon võinuks olla parem, Aktiivne ja motiveeritud CO.

3.1.8 Küsimused (mandaadinumber kirja)

Küsimusi ei ole.

4.1 Muudatusettepanekud ja kinnitamine (hääletus)

Võimalus on teha tegevusaruandesse muudatusi

● 19 - Kas kirjavigade jaoks on vaja muudatusettpanekud?

Vastus: Ei ole vaja, tehakse pärast keeleline kontroll

Muudatusettepanekuid ei laekunud, alustame Tegevusaruande 2022 kinnitamise

hääletamisega.



Hääletamise tulemused:

Poolt: 93

Vastu: 0

Erapooletud: 7

Otsus: Tegevsuaruanne 2022 on kinnitatud

5.1 I ametliku osa lõpp - Meelde tuletada, et mandaadid ja hääletuspuldid saali jäetaks.

PAUS: 20 min. II ametlik osa algab kell 15:00

II ametlik osa (17. juuni 15.00-16.30)

Jätkame teise ametliku osaga. Paus kestis 20 min ja alustame kell 15:00.

6.1 Tegevusaruanne 2023, ei lähe kinnitamisele, liikmetele tegevuste tutvustamiseks

Jätkame Tegevusaruande 2023 tutvumisega. Juhatuse esimees ja valdkonna juhid annavad

ülevaate. Seda aruannet me ei kinnita, vaid võtame selle teatavaks.

6.2 Juhatuse ettekanne, Ats Mattias Tamm (5 min)

Juhatuse esimees räägib, mis on veel käesoleval aastal plaanis. Suvekool ja üldkoosolek on

koos. Sügisel tuleb Sallivuskonverents. Oktoobris on tulemas Õpilasliit 25 juubel. Peale selle

on plaanis tänada Õpilasliidu liikmeid. Soov viia läbi brändiuuendus, Õpilasliit 25 brändi

uuendamine.

6.3 Küsimused (mandaadinumber kirja)

Küsimusi ei olnud.

6.4 Avaliku poliitika valdkond, Ats Mattias Tamm (3 min)

Ats jätkab Tegevusaruande 2023 tutuvustamisega ja alustas üldiste ÜK korraldusliku

küsimusega.

Tegelevad edasi tervisekaitse nõuetega. Kolmapäeval kohtuvad Haridus- ja Teadusministriga.

6.5 Küsimused (mandaadinumber kirja)

Aeg küsimusteks.

● K6 (külaline nr. 6) - Põhikooli lõpueksamite kaotamine, kas on kindel plaan või

alternatiiv?

Vastus: Õpilasliit pole koostaja ja ei saa sellest lähtuda. Soov oleks liita sisseastumise katseid

ja põhikooli lõpueksamied. Eksamid ei kata kõike õpitut. Juhatus



● 119 - Kas on aineid, mida õppekavasse lisada?

Vastus: Liikumisvahetunnid.

● 117 - Milliseid õppeaineid tuleks vähendada?

Vastus: Õppekoormus on suur aga ei saa öelda, millist ainet on liiga palju. Juures võiks olla

ühiskonnaõpetust.

● 117 täpsustav- Kas on delegaatidel võimalus sõna sekka öelda, millised õppeaineid

tuleks vähendada?

Vastus: Haridusplatvorm on võimalus selleks.

● 107 - Mis oleks ideaalne lahendus koolikottide raskuseks?

Vastus: Viitab hiljutisele uuringule ja määrusega kehtestatud koolikottide raskustele.

Rohkem küsimusi ei esitatud.

6.6 Liikmete valdkond, Karmen Kuusik (3 min)

Karmen teeb ülevaate liikmetevaldkonna tööst eelnevaa poole aasta jooksul. Soov tegeleda

passivsete liikmetega. Lisaks üritatakse saada rohkem juurde liikmeskoole.

6.7 Küsimused (mandaadinumber kirja)

Aeg küsimusteks.

● 52 - Miks liikmeskoole nii vähe on?

Vastus: Erinevad põhjused, näiteks eksamiteperiood ja klassireisid. Liikmed ei ole huvitatud.

● 115 - Millal saab kool passiivse liikme staatuse?

Vastus: Siis, kui kool ei vasta meilidele ja telefonikõnedele

● K6 - Mida tehakse, et saada kedagi liikmeskooliks ja mis on järgmised sammud

selleks?

Vastus: Otsitakse internetist või tuginetakse oma kogemusele.

● 170 - Mis on edasine tegevus passiivsete koolide kaasamise jaoks?

Vastus: Võimalus on minna kooli kohale. Lisaks vastab küsimusele juhatuse esimees

Ats-Mattias Tamm.

● 179 - Kui liige pole teatud arv kohal käinud, siis arvatakse õpilasesindusest liige välja.

Kas EÕELis on sama moodi?

Vastus: Küsimusele vastab juhatuse esimees Ats-Mattias Tamm. Põhikirjas on olemas punkt,

kui liikmeskool ei ole käinud kohal 3 järjestikusel üldkoosolekul, siis saab juhatus teha

ettepaneku nende välja arvamiseks.



6.8 Kommunikatsioonivaldkond, Lasse Rihard Sissas (3 min)

Lasse teeb ülevaate kommunikatsiooni valkonnast, milline näeb välja nende järgmine

poolaasta. Peamine fookus on EÕEL 25. sünnipäeva tähistamine ja erinevate

kommunikatsioonistrateegiate välja kujundamine.

6.9 Küsimused (mandaadinumber kirja)

Küsimusi ei esitatud.

7. 1 Tegevjuhi kinnitamine

Jätkame ametliku osaga ning päevakorra järgmine punkt on EÕELi Tegevjuhi kinnitamine.

Juhatus tutuvtab tegevjuhi kandaati, peale mida on kõigil võimalik esitada tegevjuhile tema

tööülesannete kohta küsimusi. Hääletamine ei ole salajane. Hääletada on võimalik poolt,

vastu või jääda erapooletuks. Valimiseks osutamiseks on vaja saada 52 poolthäält.

Tutvustakase peale valimiste hääletustulemusi ning peale mida tuleb ka tulemused

üldkoosolekul kinnitada.

7.2 Juhatus esitab tegevjuhi kandidaadi

Kinnitame tegevjuhi ja ühtlasi ka juhatuse liikmeks. Tegevjuhi roll EÕELi juhatuses ei ole

sama, mis juhatusel põhikirja järgi. Ats annab ülevaate, mis on tegevjuhi roll EÕELi

juhatuses.

Juhatuse esimees teeb ettepaneku kinnitada EÕELi tegevjuhi kohale Kairi Kitsingu. Alates

aastast 2015. Kairil on väga hea ajlooline mälu Õpilasliidu osas ja juhatuse arvates on ta väga

kogenud ja parim kandidaat sellel tööle.

Sõna Tegevjuhi kandidaadil:

Kairi tutvustab ennast põgusalt. Ametlikult liidus alates 2015. aastast. Sel ajal olid ülesanded

seotud lepingute ja arveldustega. Lisandundu on ka muid kohustusi kokkuleppel. Tänane

muudatus võeti vastu eelmisel Üldkoosolekul

Kui juhatuses ei ole seaduse järgi teovõimelist inimes. Finantsid, lepinugd ja äriregister.

Eelmine aasta oli selline olukord, praegune otsus annab kindluse, et selliseid olukordi rohkem

ei tekikst. Kairi ei hakka tegutsema juhatuse valdkonnas. Teeb piiratud tehinguid ja ei hakka

suunama poliitilisi teemasid.

7.3 küsimused (mandaadinumbet kirja, arvestada umbes 7 min küsimusteks)

Algab küsimuste voor.

● 142 - Miks sa otsustasdi liituda Õpilasliiduga?

Vastus: Aastal 2015. oli vaja tööd teha.



● 168 - Kui palju arveldamist tuleb aastas, raha mõttes?

Vastus: 100 000 eelmine aasta ja praegune aasta 115 000 eurot.

Rohkem küsimusi ei ole

7.4.1 Teeme kohalolekukontrolli

101 Delegaati on kohal. 51 poolt häält on vaja.

Liigume tegevjuhi kinnitamise hääletuse juurde.

7.4.2 Tegevjuhi kinnitamine ja valimine

Algab hääletus tegevjuhi kinnitmiseks, võimalik hääletada poolt või jätta hääletamatta.

Hääletus:

Poolt: 91

Ei hääletanud: 9

Otsus: Tegevjuhi kandaadil osales 100 kandidaati 91 hääletas ja 9 jättis hääletamatta.

7.4.3 Uus kohalolekukontroll

Eelmises kohalolekukontrollis andis hääle 102 aga koahl oli 101. Teeme uue

kohalolekukontrolli.

Uue info kohaselt välja jagati 104 mandaati ja hääletuspulti kohalolekukontrollis osales 104

delegaati. Kõik klapib ja saame jätkata.

7.4.4 Hääletustulemuste kinnitamine

Tegevjuhi kandidaadi otsuse kinnitamine:

Poolt: 92

Vastu: 5

Erapooletu: 6

Otsus: Kairi Kitsin on tegevjuhikohale kinnitatud.

8. Majandusaasta aruande tutvustamine.

See ametlik osa lõppeb kinnitamisega, ei tee muudatusettepanekuid.

8.1 Majandusaasta aruanne 2022, sõna Kairi Kitsing (20 min)

Kairi teeb ülevaate eelmise aasta majandusaasta aruande näitajatest. Esitlus põhineb slaididel.



8.2 Küsimused (mandaadinumber kirja)

Küsimusi ei esitatud.

8.3 Majandusaasta aruande kinnitamine (hääletus)

Poolt: 93

Vastu: 1

Erapooletu: 7

Otsus: Majandusaasta aruanne 2022 on vastu võetud.

9.1 II ametliku osa lõpp 17.06.2023 kell 16:15

Sellega on II ametlik osa läbi. Homme alustame III ametliku osaga kell 10:15.

10.1 III ametlik osa (18. juuni 10.15-11.15)

Hetkel ei jagatud välja mandaate, kuna algab juhatuse kandidaatide paneel. Esimene ametlik

osa, kus võetakse vastu otsuseid algab peale lõunat kell 14:00.

10.2 Juhatuse debatt ja paneel kell 10:30-12:00

Marcus Ehasoo ja Katre Roomets korraldavad juhatuse valimise debatti ja paneeli.

Paus kell 12:30-13:30

Mandaatide jagamine kell 13:30-14:00

11.1 IV ametlik osa (18. juuni 14.00-14.45)

Toimub revisjonikomisjoni aruande esitamine. See ametlik osa ei lõppe

muudatusettepanekute ega kinnitamisega. Alustame revisjoni komisjoni aruandest ja uue

revisjoni liikme valimisest. Need on ühe ametliku osa plokis.

11.2 Revisjonikomisjoni aruanne, sõna Jane Cathlyn Meigas

Jane teeb ülevaate revisjonikomisjoni aruandest. Toovad välja positiivsed ja keerulisemad

olukorrad. Soovitused üldjuhtimise valkonnas. Mõistlik oleks koostada erinevad dokumendid

sujuva ülemineku ja inimeste vahetumise lihtsustamiseks, need oleks üleandmisdokumendid.

Kaheliikmeline juhatus on teatud risk. Juhatus võiks olla kolme liikmeline. Lisaks on

juhatuse roll liiga suur, rohkem peaks olema ülesandeid valdkonna juhtidel ja aktivistidel.

Oluline on ka Õpilasliidu pealekasv ja jätkusuutlikuse tagamine. See tagab olukorra, kus

inimesed on Õpilasliiduga kursis. Õpilasliidu tegevusaruanne on liiga üldine, soovitus on teha



seda täpsemaks ja konkreetsemaks. Tegevuskavas võiks olla eraldi üldised ja igapäevased

tegevused.

Jane juhib tähelepanu ka alusdokumentidele. Viimaks kommenteerib Jane rahanduse

olukorda ja stabiilsust ning kiidab üldist organisatsiooni finantsilist olukorda. Komisjon

soovitab, et aktiviste just AP valkonnas võiks olla rohkem ning neile anda suuremat vastutust

ja võimalust arvamuslugude kirjutamiseks. Soovitatakse rohkem kaasa rääkida aktuaalsetele

teemadel. Kajastus ei kaoks ära ning jõuaks avaliku publikuni.

Komisjon suunab juhatust ja tegevmeeskonda rohkem vaatama väljaspoole Tallinnat. Selle

kõrval kommenteeritakse ka passiivsete koolide olukorda ning soovitatakse sealseid tagamaid

uurida.

Kajastus ja õpilasi puudutav info on pisut puudulik. Soovitatakse sotsiaalmeedia teha

säravamaks ja kajastada õpilastele lähedasi teemasid. Lisaks sotsiaalmeedia haldamine ei

peaks olema ainutl ühe inimese vastutada. Üldised sõnavõtud meedias peaksid olema rohkem

nähtavad.

Õpilasliit sültub rahaliselt liiga palju HTM’st, võiks kaaluda rohkem eraraha kaasamist. Seda

sama ideed on ka varasemad revisjonid välja toonud.

Üldiselt on seis hea aga komisjon pole ainutl selleks, et kiita.

11.3 Küsimused (mandaadinumbet kirja, arvestada umbes 7 min küsimusteks)

Küsimusi ei esitatud.

11.4 Kohalolekukontroll

Teeme kohaloleku kontrolli. Välja jagati 102 mandaati, kohal on 99 delegaati.

11.5 Revisjonikomisjoni valimine, arvestada kõneks 3 min ning küsimusteks 7 min

Jätkame revisjoni komisjoni valimisega. Kandaat tuleb ette, tutuvstab ennast, talle on

võimalik esitada küsimusi ja siis lähme edasi hääletamise juurde.

11.6 Revisjonikomisjoni kandidaadi kõne, sõna Kristin Pintson

Kristin saab sõna ja esitab oma kanditatuuri revisjonikomisjoni liikme kohale. Teeb ülevaate

oma töökogemusest ja erialast.

11.7 Küsimused

● 115 - Miks sa tahad olla revisjonikomisjonis?

Vastus: Kristin vastab, et talle läheb korda, mis EÕELis toimub ja ta soovib panustada.

Soovituste ja ettepanekute roll.

● 117 - Mida sa revisjonikomisjonis paremini teeksid ja muudaksid?



Vastus: Parandaks jooksvat suhtlemist juahtuse ja tegevmeeskonnaga.

Rohkem küsimusi ei esitatud. Liigume edasi valimiste juurede.

11.8 Revisjonikomisjoni valimine, Võimalus hääletada poolt või jääda erapooletuks

Valitusk osutumiseks on vaja 50%+1 häältest. Teeme sama moodi hääletuspiultidega. Kaks

valikut, saab olle poolt või jätta hääletamatta.

Teeme uuesti kohalolekukontrolli, sest enne oli kohal 99 inimest ja nüüd 100 inimest.

Välja jagati 102 mandaati, nüüd on kohal 101 delegaati.

Häältelugemiskomisjoni esimees teeb teatavaks hääletuse tulemused

Revisjonikomisjoni hääletus (Pulte jagati välja 102 ja laekus 100 häält)

Poolt: 93

Jättis hääletamatta: 7

Otsus: Kristin Pintson on valitud revisjonikomisjoni liikmeks.

11.9 Hääletustulemuste kinnitamine

Revisjonikomisjoni hääletustulemuste kinnitamine:

Poolt: 89

Vastu: 5

Erapooletu: 3

Otsus: Kristin Pintson on kinnitatud revisjonikomisjoni liikmeks.

IV ametlik osa lõpp.

14:40-15:00 Snäkipaus

V ametlik osa 15.00 - 17.30

12.1 Juhatuse valimine.

Üldkoosoleku juhataja tutvustab valimiste korda. Lisaks teeb praegune juhatuse esimees uue

juhatuse suuruse ettepaneku. (juhatuse suuruse ettepaneku teeb praegune juhatuse esimees

Ats Mattias Tamm) Peale seda kõik kandidaadid peavad üks haaval tähestiku järjekorras

kõned. Kandidaadil on aega 3 min pidada kõne, peale mida saab küsimusi küsida. Peale kõigi

kõnesid saavad



12.1.1 Uus kohalolekukontroll, sest üks mandaat tuli juurde.

Välja jagati 103 mandaati alates 18.06.23 kell 15:00 (enne seda oli 102 mandaati)

Kohal: 99

12.1.2 Uue juhatuse koosseisu kinnitamine

Praegune juahtus teeb ettepaneku, mitu liiget on uues valitavas juhatuses.

Ettepanek: 2023/2024 juhatus on neljaliikmeline.

Poolt: 85

Vastu: 7

Erapooletu: 7

Otsus: Üldkoosolekul valitakse neljaliikmeline juhatus, üks esimees, kaks aseesimeest ja

tegevjuht Kairi Kitsing.

12.2 I kandidaadi kõne, sõna juhatuse kandidaat Juuli-Johanna Aaman (esimees)

Kandidaat Juuli-Johanna Aaman saab sõna 3 min.

12.3 Küsimused

● 49 - Teil pole varasemat kogemust juhitmisega, kas oled valmis esimehe

positsiooniks?

Vastus: Iga uus asi annab midagi õppimiseksk ja leiab, et saab sellega hakkama.

● 168 - Mis motiveerib sind?

Vastus: Inimesed, kes mind ümbritsevad.

Rohkem küsimusi ei esitatud. Liigume edasi järgmise kandidaadi juurde.

12.4 Uus kandidaat

12.5 II kandidaadi kõne, sõna juhatuse kandidaat Mia Marleen Lemetti (aseesimees)

Kandidaat Mia Marleen Lemetti saab sõna 3 min.

12.6 Küsimused

● 52 - Mis Teid siin Õpilalsiidus hoiab?

Vastus: Enesetahe panustada ja anada õpilastele midagi rohkemat.

●  K9 - Kus sa näed EÕELi 5 aasta pärast?

Vastus: Edukana.

● 117 - Mida teed see aasta teisiti, mis tuleb välja jätta, et ruumi teha tähtsamatele

asjadele?



Vastus: Väga hea küsimus, ma lisaksin asju juurde, praegu mis on vajaksid täiustamist. Vanu

tegevusi ei tahaks ära võtta.

● 117 - jätkuküsimus

Vastus: Panna rõhku sellele, mis jääks traditsiooniks.

● 103 - Mis asju peaks praegu tegema, et viie aasta pärast oleksime veel paremad?

Vastus: Peaksime rohkem tähelepanu pöörama liikmetele ja aktiivsem suhtlus.

● 152 - Mis need suhtlusvormide parandamine endast kujutab ja mida plaandid

kasutusele võtta?

Vastus: Üks võimalus on külastada koole ja nendega rääkida. Lisaks pakkuda

liikmeskoolidele rohkem võimalust Õpilasliidu üritusesse panustada.

Rohkem küsimusi ei ole.

12.7 Uus kandidaat

12.8 III kandidaadi kõne, sõna juhatuse kandidaat Lasse Richard Sissas (aseesimees)

Kandidaat Lasse Richard Sissas saab sõna 3 min.

12.9 Küsimused

Küsimusi ei esitatud.

12.10 Uus kandidaat

12.11 IV kandidaadi kõne, sõna juhatuse kandidaat Ats Mattias Tamm (esimees)

Kandidaat Ats Mattias Tamm saab sõna 3 min.

12.12 Küsimused

● 117 - Mida sa järgmisel aastal välja jätad ja ei tee?

Vastutus: Pisiasjadega tegeleda vähem ja keskenduda rohkem suurele pildidle

● 49 - Kas näete kommunikatsiooni probleeme? Kui jah, siis mis suunas ennast ja

meeskonda arendada?

Vastus: Justkui juhatus ütleks asju viimasel hetkel. Tegemist oli üksikjuhtumitega ja need

pole korduvad. Järgmine aasta tahaks seda parandada.

● 19 - Mis need 8 rasket kuud, mis sind motiveeris?

Vastus: Need on mind edasi motiveerinud. Lisaks on juurde tulnud õpilaste huvede

esindamise huvi.

● 37 - Kas liidule tuleb pigem kasuks kiire inimeste vahetus juhtivates positsioonides

või tuleks eelistada jätkusuutlikust?



Vastus: Mitte, et esimees ei pea alati sama olema. Näiteks juhautse liige või aseesimees saab

esimeheks. Oluline on, et kuni kolm aastat oleks juhatuse inimesed samad. Andes sellega

teadmisi ja kogemusi edasi.

● 117 - Milline õpilane sobib õpilaste huvide eest seisma, milline ta peab olema?

Vastus: Seda saaks teha iga õpilane, kelle on selle vastu tahtmist ja õiglustunned,

motivatsiooni. Kõik siin saalis olijad võivad seda teha.

Rohkem küsimusi ei esitatud.

13.1 Juhatuse kandidaadid kutsutakse kõik tagasi saali

Kõik juhatuse kandidaadid tulead tagasi saali.

13.2 Toetuskõned, anda mandaadiga märku. Vastukõnele on võimalik ka kandidaadil ümber

lükata. (3 min)

Siin saalis olijatel on võimalik esitada toetuskõnesid, selleks on aega 3 min. Eelisjärjekorra

delegaadid ja siis külalised. Vastukõne korral, siis vastav kandidaat saab õiguse vastamiseks.

Nimekiri toetusavaldusteks (esitamise järjekorras):

● 115 - Pooltkõne Ats Mattias Tammele.

● 98 - Vastukõne pragusele juhatusele ja esimehele teeb Jako Ilves LV aktivist.

Vastuseks saab sõna praegune juhatuse esimees Ats Mattis Tamm.

● 19 - Anna Maren AP liige teeb toetuskõne Juulile.

● Tegevmeeskond Carmen - Teeb pooltkõne Lassele.

● KRM - Aliina ja Saskia teeb pooltkõne Ats Mattias Tammele

● 179 - Elerin LV aktivist teeb pooltkõne Juulile.

● 107 - Krisma Johar, 7. klassis. Esimene aasta ÜK-l. Teeb pooltkõne Lassele ja Atsile.

● K10 - Karo teeb poolkõne Atsile.

● Katre Roometis - Teeb pooltkõne juhatuse kandidaadile Ats Mattias Tammele.

● Kristin Pintson - Teeb pooltkõne Ats Mattias Tammele. Teeb kõne olles EÜL-i

asejuht.

● Tegevmeeskond Aiki Rattur - On õpilasliidus olnud 5 aastat ja on näinud mitmeid

juhatusi. Teeb pooltkõne Ats Mattias Tammele.

Rohkem nimesid juurde ei võeta. 18.06.23 kl 16.08



13.3 Hääletamiskorra tutvustamine ja kohalolekukontroll.

ÜK Esimees tutvustab hääletuste protsessi. Meil on neli kandidaati ja kaks valimisvooru.

Valime juhatuse esimehe, kaks kandidaati. Kandidaadil on vaja saada 50%+1 häältest.

Aseesimehepuhul on meil kaks kandidaati ja kaks vaba kohta. Saate valida kas üks kandidaat,

teine kandidaat või siis mõlemad kandidaadid.

13.3.1 Teeme uue kohalolekukontrolli:

Välja jagati 103 mandaati, kohal on 101 delegaati.

13.4 Juhatuse esimehe valimine

Liigume edasi hääletuse juurde. Puldid kõigil kätte. Valime esmalt juhatuse esimehele. Kui

soovite anda hääle Atsile siis nr 1 ja Juulile nr 2 ja hääletamatta jätmine nr 3.

Kokku hääletas 100 delegaati.

13.5 Juhatuse aseesimehe valimine

Liigume edasi juhatuse asesimehe valimise juurde. Katariina tutvutab hääletust. Kui soovid

annad anda hääle mõlemale, siis vajutad 1 ja 2; 1 või 2, või ainutl 3 (jätab hääletamatta).

Kokku hääletas 100.

13.6 Tulemuste teavitamine esimehe valimised.

Sõna saab häältelugemiskomisjoni esimees.

13.7 Tulemuste teavitamine aseesimehe valimised.

Sõna saab häältelugemiskomisjoni esimehel

13.8 Juhatuse koosseisu kinnitamine

Kinnitame juhatuse esimehe, kaks aseesimeest ja tegevjuhi juhatusse

Poolt: 72

Vastu: 17

Erapooletu: 12

Otsus: Kinnitada EÕEL-i 2023/2024 juhatus kooseisus: esimees ;aseesimehed ja tegevjuht.

Uus juhatuse esimees Ats Mattias Tamm saab sõna ja peab tänukõne.

V Ametliku osa lõpp.


